

## 《单词百科:generat是什么意思?generat怎么发音?generat的解释和用法》

英语单词generat是什么意思?generat怎么读?generat怎么发音?简答网为您整理了generat的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### generat的意思

1、n.(Generat)人名；(法)热纳拉；

### generat的双语例句

1、 After splitting, the leftward-and rightward-moving supercell hailstorms are to maintain and develop by itself, and generat the hail shooting.

分裂后，左、右移单体各自维持发展，并产生降雹。

2、 The nano-sized PTFE particle generat metal fluoride, forms physical boundary film and repair the injured surface. Submicron-sized PTFE works as rolling element, micron-sized PTFE hinders relative motion of the friction surfaces due to the distortion from pressing.

纳米PTFE微粒通过生成金属氟化物、微粒修复作用和形成物理边界膜，亚微米PTFE通过滚动体作用。微米PTFE在摩擦副间发生变形而阻碍摩擦表面相对运动。

### 3、Formulae to Generat all Trees

求全部树的公式

4、 In the sea area with a huge tide range, wave-energy electric generat-ing device should follow the change of the sea level to maintain an optimum draught so as to maximize the utility of air kinetic energy and achieve maximum transformation efficiency.

在潮差大的海区，为了最大限度利用空气动能，获得最高转换效率，波能发电装置应适应潮位变化，使装置始终保持最佳吃水状态。

5、 This paper has discussed the generat problem and researching idea of the history of chinese ancient agronomic thought.

本文就中国古代农学思想史研究的一般问题及研究思路进行了探讨。

以上是简答网为您整理的generat怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于generat的用法、generat的释义、generat的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/generat>